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RM.0002.8.11.2019                        

PROTOKÓŁ Nr 11/2019 

z XI Sesji VIII kadencji Rady Miejskiej 

w Piotrkowie Kujawskim 

odbytej w dn. 31 października 2019 roku. 

Ad. 1 - 5  

– Otwarcia XI sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim, o godz. 13.00 dokonał 

Przewodniczący Rady, Pan Arkadiusz Włodarski. Powitał wszystkich zebranych. 

– W posiedzeniu uczestniczyło 15 radnych – na ustawową liczbę 15 radnych (lista obecności 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

– Quorum obrad stwierdził Przewodniczący Rady. 

– Na sekretarza XI sesji wybrano radnego: Grzegorza Woźniaka. 

– Pan Arkadiusz Włodarski odczytała porządek obrad sesji.  

– Porządek obrad został przyjęty, 15 radnych głosowało za jego przyjęciem. 

– Protokół z sesji X Rady Miejskiej VIII kadencji został przyjęty jednogłośnie (15 radnych 

opowiedziało się za jego przyjęciem). 

 

Ad. 6 

- Pan Sławomir Bogucki omówił swoje działania między sesjami.  

 

Pan Arkadiusz Włodarski ogłosił 20 minut przerwy w obradach sesji z uwagi na problemy 

techniczne z transmisją. 

Wznowiono obrady po przerwie. 

 

Ad. 7 

- Pan Arkadiusz Włodarski złożył informację o działaniach podejmowanych między sesjami. 

 

Ad. 8 a-b 

- Pan Arkadiusz Włodarski odczytał uchwałę Nr XI/57/2019  w sprawie ustalenia regulaminu 

głosowania w wyborach ławników do sądów powszechnych. 

Radni nie zgłosili uwag co do odczytanego regulaminu. 

Radni przystąpili do głosowania. Wynik głosowania: 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, 

uchwała Nr XI/57/2019 została przyjęta. 

- Pan Paweł Betliński – Przewodniczący zespołu do spraw zaopiniowania kandydata na ławnika 

odczytał opinię tego zespołu: „Mając na uwadze informację otrzymaną od Komendanta 

Wojewódzkiego Policji, Zespół do spraw zaopiniowania kandydata na ławnika sądowego 
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pozytywnie opiniuje kandydaturę Pani Wandy Krystyny Wiatrowskiej na ławnika Sądu Rejonowego 

w Radziejowie na kadencję 2020-2023.” Opinie podpisało trzech członków Zespołu: Paweł 

Betliński, Błażej Fijałkowski i Marek Zientkiewicz. Opinia stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Radni rozpoczęli procedurę wyłonienia Komisji Skrutacyjnej. Na członków zgłoszono w 

następujący sposób: Paj Jan Bladowski zgłosił Panią Halinę Wawrzyniak, Pan Krystian Betliński 

zgłosił Pan Włodzimierza Kubiaka, Pan Arkadiusz Rybak zgłosił Pan Krystiana Betlińskiego. 

Wszyscy zgłoszeni wyrazili zgodę. 

 

Pan Arkadiusz Włodarski ogłosił 5 minut przerwy na przygotowanie kart do głosowania przez 

Komisję Skrutacyjną. 

Wznowiono obrady po przerwie 

Komisja Skrutacyjna przeprowadziła głosowanie tajne. Pan Włodzimierz Kubiak odczytywał 

kolejno nazwiska wszystkich radnych, którzy po pobraniu kart do głosowania oddawali głosy i 

wrzucali karty do urny. 

Po przeprowadzonym głosowaniu Pan Arkadiusz Włodarski zarządził 5 minut przerwy w obradach 

w celu ustalenia wyniku wyborów oraz sporządzenie protokołu głosowania przez Komisję 

Skrutacyjną. 

Wznowiono obrady po przerwie. 

Pan Krystian Betliński – Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej odczytał protokół z ustalenia 

wyników głosowania w wyborach ławników do sądów powszechnych na kadencję 2020-2023 

sporządzony na sesji w dniu 31.10.2019 r. Poinformował, że w wyniku przeprowadzenia 

głosowania tajnego ławnikiem do Sądy Rejonowego w Radziejowie została wybrana Pani Wanda 

Krystyna Wiatrowska. Protokół z głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

- Pan Arkadiusz Włodarski odczytał uchwałę Nr XI/58/2019  w sprawie wyboru ławnika. 

Radni przystąpili do głosowania. Wynik głosowania: 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, 

uchwała Nr XI/58/2019 została przyjęta. 

 

Ad. 9. 

- Pan Arkadiusz Włodarski powiedział, że nie wpłynęły do nie go interpelacje. 

 

Ad. 10 

- Pan Marek Zientkiewicz zapytał kiedy zostaną wypełnione ubytki w nawierzchni na ul. Targowej? 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że zostanie to zrobione po 1 listopada, gdy firma, która ma 

to wykonać, zakończy oczyszczanie rowów. 
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- Pan Marek Zientkiewicz powiedział, że wie, iż prace wyrównywania terenu parkingu przez 

budynkiem Gminnego Ośrodka Kultury są w trakcie Dodał, że wysypanie tego terenu kamieniem 

kłóci się z tym, że jest to obiekt zabytkowy, dlatego też nie jest to możliwe do wykonania, tak, 

jakby życzyło sobie tego społeczeństwo. 

- Pan Marek Zientkiewicz zapytał także, czy możliwe jest aby zmienić tabliczkę przy wjeździe na 

parking znajdujący się przed budynkiem GOK, tak aby mogli tam parkować korzystający z obiektu. 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że nie jest to możliwe, ale jeśli ktoś tam wjedzie to nie 

będzie karany. 

- Pan Marek Zientkiewicz zapytał o wynik przetargu na dokumentację przebudowy osiedla przy 

parku?  

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, ze przetarg się odbył, ale nie został rozstrzygnięty z uwagi 

na zbyt wysokie oferty w stosunku do zaplanowanych na ten cel środków. Powiedział także, że 

środki na ten cel w budżecie zostaną zwiększone, ale zostanie on podzielony na trzy części, aby 

uniknąć konieczności sporządzania decyzji środowiskowej. 

- Pan Arkadiusz Rybak poprosił o położenie polbruku na Placu Sienkiewicz (od ulicy Kościuszki) 

oraz o uzupełnienie tam jednej lampy ulicznej. Poprosił również, kolejny raz o uzupełnienie lampy 

ulicznej na ul. Wierzbowej. 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że te tematy nie zostaną pominięte. 

- Pan Włodzimierz Kubiak zapytał kiedy będzie dalsza realizacja uzupełniania lamp ulicznych w 

Anusinie i w Rogalinie? 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że w ramach obecnie posiadanych środków lampy uliczne 

są jedynie uzupełniane, a realizacja budowy linii w Rogalinie i w Anusinie będzie przesunięta na 

2020 rok. 

- Pan Włodzimierz Kubiak zapytał czy są już złożone wnioski do Narodowego Funduszu? Dodał, że 

termin ich składania upływa 20 grudnia. 

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że zajęcie się tym tematem nastąpi po zakończeniu procedury 

suszowej. 

- Pan Jarosław Waszak powiedział, że przez e-puap wpłynęła informacja o terminie składania 

wniosków o dofinansowanie utylizacji folii rolniczej, sznurka i opakowań po nawozach. W 

najbliższym czasie należy „się nad nim pochylić” bo taka jest potrzeba chwili. 

- Pan Sławomir Bogucki poinformował, że mnóstwo wniosków suszowych jest do poprawy, a 

dopiero po ich poprawieniu, po 15 listopada, będzie można zająć się wnioskiem do Narodowego 

Funduszu. 

- Pan Krystian Betliński poprosił o równiarkę do Zborowca, Zborowczyka oraz na ul. Włocławską, 

na odcinku przyległym do ul. Zatorze. 
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- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że równiarka niebawem ruszy w teren, ale ostatnio była jej 

awaria, pękł pierścień i nie było możliwe jej użytkowanie. 

- Pan Krystian Betliński poprosił o uzupełnienie lamp ulicznych w Zborowcu i na ul. Zatorze. 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że te miejsca, o których powiedział Pan Betliński są 

jednymi z tych, które wymagają nowych linii energetycznych. 

- Pan Jerzy Iglewski poprosił o lampy uliczne w Teodorowie oraz w Józefowie. 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, ze te tereny są także tymi, na których wymagane jest 

budowanie dodatkowych odcinków linii energetycznej, a w tej chwili uzupełnia się tylko 

pojedyncze punkty świetlne. 

- Pan Sławomir Kawczyński powiedział, że mieszkańcy Szewc dziękują za przebudowę przepustu, 

ale jednocześnie proszą o utwardzenie drogi. 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że w chwili obecnej nie możemy dokładać zadań, gdyż 

najpierw trzeba zrealizować zaplanowane. 

- Pan Jerzy Iglewski powiedział, że na terenie naszej gminy przydałby się Punkt Selektywnej 

Zbiórki Odpadów Komunalnych z prawdziwego zdarzenia. 

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że w przyszłości się tym zajmie i będzie zapoznawał radnych z 

przebiegiem prac i ustaleń. 

- Pan Błażej Fijałkowski ponowił swoją prośbę o tabliczki z nazwami ulic: Sosnowa i Sadowa. 

- Pan Jan Bladowski zapytał czy jest możliwe aby pracownicy Urzędu ponaprawiali zapadnięte 

obszary ulic przy studzienkach kanalizacyjnych w ulicy Pogodnej? 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że będzie to zrobione gdy Urząd będzie miał wolną ekipę. 

- Pan Paweł Betliński powiedział, że między ulicami Zatorze i Włocławską powstaje osiedle. 

Zaproponował aby ulicę na tym osiedlu nazwać imieniem Władysława Nałęcz Małachowskiego. 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że jeśli zostanie zgłoszony wniosek w tej sprawie, to Rada 

Miejska go rozpatrzy i podejmie stosowną uchwałę. 

- Pan Błażej Barczak zapytał czy termin 1 grudnia jest realny co do rozpoczęcia kursowania 

autobusu na trasie Połajewo – Przewóz? 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że przewoźnik zapewniał, iż przygotowuje dokumentację na 

temat uruchomienia linii z dniem 1 grudnia 2019 r. 

- Pan Błażej Barczak zapytał czy realne jest aby przesunąć środki na budowę chodnika w stronę 

Łączek w listopadzie? 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że Starostwo przygotowuje się do tej inwestycji, a Gmina 

Piotrków Kujawski dołoży środków na ich wniosek. 

- Pan Błażej Barczak zapytał czy można rozpocząć remont świetlicy w Przewozie w 2019 roku? 
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- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że remont ten odbędzie się w przyszłym roku, bo sołtys 

złożył wniosek o większe dofinansowanie tego remontu w związku z poszerzeniem planowanych 

prac remontowych, dlatego też nie ma sensu się rozdrabniać i robić tego w dwóch etapach. 

- Pan Błażej Barczak przypomniał o brakujących znakach drogowych w miejscowości Łączki. 

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że w Łączkach i w Zborowcu najlepiej będzie umieścić znaki 

ograniczające prędkość do 50 km/h. 

 

Ad. 11 

– Pan Arkadiusz Włodarski po stwierdzeniu pełnej realizacji porządku obrad XI sesji Rady 

Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim VIII kadencji dokonała jej zamknięcia. 

Zamknięcie XI sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim nastąpiło o godz. 14:16 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała Joanna Zientkiewicz /-/                        

Przewodniczący Rady Miejskiej – Arkadiusz Krzysztof Włodarski /-/ 


